
Hey guys – Year 3 

I hope everyone is well!       

Here is the next topic which was planned to start this week (if we return to 

school)  

The Empire of Charlemagne  

• Read the document and answer the questions  

It is very important that we try to continue with lessons so that you are well prepared for 

next year. (or whenever we restart school)  

I cannot oblige you to do your work/homework but I will make a list of students who do not 

send me work as this will be required by the direction when we return to school – please try 

to do your best! 

Parents will also be told the same.  

As always, please send me the work when completed. I will send one topic per week as I 

would if we were in school.  

Any questions, please contact me.  

Il est très important que nous essayions de continuer avec les leçons afin que vous 

soyez bien préparé pour l'année prochaine. (ou chaque fois que nous reprenons 

l'école) 

 

Je ne peux pas vous obliger à faire votre travail / devoirs mais je ferai une liste des 

étudiants qui ne m'envoient pas de travail car cela sera requis par la direction 

lorsque nous retournerons à l'école - veuillez essayer de faire de votre mieux! 

Les parents seront également informés de la même chose. 

Comme toujours, veuillez m'envoyer le travail une fois terminé. J'enverrai un 

sujet par semaine comme je le ferais si nous étions à l'école. 

 
Si vous avez des questions, vous pouvez me contacter par e mail. 

 

Take care,  

Madame Rowlands  

 

 


